

Capai Sasaran : Program Intervensi Berfokus Jurang Pencapaian Murid Kecerdasan Kinestetik Peringkat Kebangsaan Zon Wilayah Persekutuan Labuan 2022



Labuan, 16 Okt – Program Intervensi Berfokus Jurang Pencapaian Murid Kecerdasan Kinestetik Peringkat Kebangsaan Zon Wilayah Persekutuan Labuan 2022 telah berlangsung dengan jayanya bermula 10 hingga 14 Oktober lalu.

Program anjuran Bahagian Pengurusan Sekolah Harian (BPSH) Kementerian Pendidikan Malaysia dengan kerjasama Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan dilaksanakan di Pusat Kokurikulum Negeri W.P Labuan.

Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) mengambil inisiatif yang sangat proaktif dalam menarik minat murid kecerdasan kinestetik khususnya bagi menarik minat murid-murid semasa sesi pengajaran dan pembelajaran.

Penyelaras program, Encik Joe Hellmy bin Jumat dan Encik Abdul Kahar Bin Abdul Rahim berkata antara objektif program ini diadakan adalah untuk meningkatkan pencapaian murid dalam mata pelajaran berfokus kepada layak sijil SPM melalui pendekatan pendidikan luar.

Pada waktu yang sama, membangunkan jati diri murid merangkumi aspek adab dan sahsiah. Selain pembangunan potensi murid dan menyemai integriti budaya di kalangan murid.

Antara aktiviti yang dilaksanakan ialah Tips Menjawab Cemerlang, Jejak Sejarah & Jejak Marin, Buka Minda, Rentas Halangan dan Orienteering.

Menariknya, murid juga diberi peluang berkayak sambil menikmati keindahan di sekitar Pulau Papan dan ini merupakan satu pengalaman yang cukup berharga bagi setiap peserta.

Seramai 72 pelajar SPM 2022-2023 yang terpilih iaitu dari SMK Labuan, SSN SMK Mutiara, SMK Pantai IBWS dan SMK Lajau.



Kerjasama yang baik dan kerja sepasukan oleh para peserta





Keseronokan jelas terpancar di wajah para peserta Program Intervensi Berfokus Jurang Pencapaian Murid Kecerdasan Kinestetik Zon Wilayah Persekutuan Labuan 2022



Sesi penerangan dan tunjuk ajar oleh Jurulatih kepada para peserta



Disiplin yang diterapkan dalam program Intervensi Berfokus Jurang Pencapaian Murid Kecerdasan Kinestetik

MASA: 7:00 pagi – 9.00 pagi

GAMBAR AKTIVITI

SLOT 7 : Tips Menjawab Cemerlang – Tak Kenal Maka Tak Cinta (Bahasa Melayu)



MASA: 1.30 petang – 4.30 petang

**SLOT 9: JEJAK SEJARAH & JEJAK MARIN
(SEJARAH & BAHASA MELAYU)
LOKASI MUZIUM LABUAN**



MASA: 7.00 pagi – 2.30 petang

**SLOT 12,13: BERKAYAK DAN JELAJAH PULAU PAPAN
(Sejarah & Bahasa Melayu)**



Majlis Penutupan telah dirasmikan oleh Encik Raisin Saidin, Timbalan Pengarah Kanan, Bahagian Pengurusan Sekolah Harian, Kementerian Pendidikan Malaysia.

Encik Raisin Saidin menzahirkan rasa keterujaan, dengan adanya program ini dapat mencapai matlamatnya iaitu meningkatkan pencapaian murid dalam mata pelajaran berfokus kepada layak sijil SPM melalui pendekatan pendidikan luar.

“Saya amat berkeyakinan semua murid dapat merasakan

perubahan dalam diri sendiri terutama bakat yang berjaya diserlahkan semasa mengikuti aktiviti yang telah disusun”.

“Berbaktilah kepada ibu bapa anda dan jangan lupa mendoakan kejayaan kepada diri sendiri dalam menghadapi peperiksaan SPM yang akan datang”. Encik Raisin Saidin



Majlis perasmian penutupan oleh Encik Raisin Saidin Aktiviti pembelajaran luar bilik darjah yang mencabar ketahanan fizikal, emosi dan spiritual semua murid merupakan elemen yang mampu mencabar minda murid dalam memastikan aktiviti fizikal yang di gabung jalinkan dengan pembelajaran dapat mewujudkan pembelajaran menyeronokkan.

Keseronokan pembelajaran merupakan faktor yang paling penting dalam memastikan murid-murid menguasai ilmu pengetahuan dengan baik.

Turut hadir, Encik Yusup Haji Mohamad, Pengarah Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Labuan.

Encik Yusup menzahirkan ucapan terima kasih dan

penghargaan kepada semua pihak yang terlibat baik secara langsung mahupun secara tidak langsung dalam menjayakan program ini.





Para pelajar dari SMK Mutiara



Encik Raisin Saidin dan Encik Yusup Haji Mohamad bersama para jurulatih dan peserta terlibat

